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Abstract (en)
The system (1) has a dual oscillating coil loudspeaker (8) comprising oscillating coils (10, 11) for controlling a membrane (9) of the loudspeaker.
Audio playback devices (2, 5) e.g. radio devices and emergency call devices, have loudspeaker outputs (3, 4, 6, 7) coupled with the oscillating coils
of the coil loudspeaker. The playback devices provide electrical audio signals. The coils are galvanically separated. One playback device comprises
a radio device, a phone hands-free device and a music playback device. The coil loudspeaker is arranged in a center console of the vehicle.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung stellt ein Audiowiedergabesystem (1) für ein Fahrzeug bereit. Das Audiowiedergabesystem umfasst eine erste
Audiowiedergabevorrichtung (2), eine zweite Audiowiedergabevorrichtung (5) und einen Doppelschwingspulenlautsprecher (8). Der
Doppelschwingspulenlautsprecher (8) umfasst zur Ansteuerung einer Membran (9) des Doppelschwingspulenlautsprechers (8) eine erste
Schwingspule (10) und eine zweite Schwingspule (11). Ein Lautsprecherausgang (3, 4) der ersten Audiowiedergabevorrichtung (2) ist mit der ersten
Schwingspule (10) und ein zweiter Lautsprecherausgang (6, 7) ist mit der zweiten Schwingspule (11) gekoppelt.
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